



Bob Groff <rkgroff@gmail.com>

Open Letter to masters swimmers/Lettre ouverte à tous les maîtres nageurs

Doug Hannum <doughannum@mastersswimming.ca>
Reply-To: Doug Hannum <doughannum@mastersswimming.ca>
To: rkgroff@shaw.ca

Wed, Jun 12, 2019 at 1:37 PM



June 12th, 2019

Dear Swimmers,

On behalf of the Board of Directors, thank you for your continued support. This has been a challenging time for MSC, but we are determined to forge our place in the swimming landscape.

Why did this happen? We are unsure of the rationale for this decision. For over 40 years MSC has developed and promoted programs for adult swimmers focused on health, fitness and friendly competition. Swimming Canada's decision will fundamentally change

our previous funding arrangements and threatens the viability of our organization.

To obtain some answers and rational we have requested a meeting with Kirsty Duncan, Minister of Science and Sport & with Lisa Schott, President Aquatics Canada.

We will continue to keep you informed of all the developments

For those of you who have filled completed the survey, thank you for your support.

Those who have not already done so please fill out the survey and contact the minister.

Thank you for your continued support

Survey:

<https://www.surveymonkey.com/r/2ZNDVZB>

Additionally, if you feel strongly about the recent events affecting Masters Swimmers, then please take the time as an individual or club, to write or call Kirsty Duncan, the Minister of Sport and Persons with Disabilities, kirsty.duncan@parl.gc.ca or [613-995-4702](tel:613-995-4702).

If you wish to do so, the following text may be helpful:

Dear Minister Duncan,

I am writing to you out of concern with regard to the recent decision by Swimming Canada to sever ties with Masters Swimming Canada (MSC). MSC is unique in its mission to provide programs and services to Masters swimmers, and I believe you need to take action to ensure that MSC maintains this role. Or, alternatively, to make Masters Swimming a part of Aquatics Canada. I know that this Ministry and the government place a high priority on the health and well-being of Canadians. Please use your capacity as Minister to have Swimming Canada change this decision.

Please do not hesitate to contact our Executive Director, Doug Hannum (doughannum@mastersswimming.ca), if you have any questions or concerns.

Yours always in Swimming,

Ralph Ades, President

**cc: Board of Directors
Doug Hannum, Executive Director**

12 juin, 2019

Cher Nageurs,

Au nom du conseil d'administration, je vous remercie de votre soutien. Il s'agit d'une période difficile pour MNC, mais nous sommes déterminés à prendre notre place dans le monde de la natation.

Pourquoi cela arrive-t-il? Nous ne sommes pas certains du raisonnement derrière cette décision. Depuis plus de 40 ans, MNC a développé et favorisé des programmes de natation pour les adultes axés sur la santé, la mise en forme et la compétition amicale. La décision de Natation Canada change de façon drastique nos ententes de financement et menace la viabilité de notre organisme.

Afin d'obtenir des réponses et des raisons, nous avons demandé une rencontre avec Kirsty Duncan, ministre des Sciences et des Sports, ainsi que Lisa Schott, présidente de la Fédération aquatique du Canada.

Nous continuerons à vous tenir au courant des développements.

Pour ceux qui ont déjà complété le sondage, merci de votre soutien.

Pour les autres, veuillez le faire et contacter la ministre.

Merci de votre soutien.

sondage

<https://www.surveymonkey.com/r/2B9XXPJ>

De plus, si vous voulez partager votre avis sur les récents événements concernant les maîtres nageurs, veuillez prendre le temps, en tant qu'individu ou en tant que club, d'écrire à Kirsty Duncan, la ministre des Sports et des Personnes handicapées, ou de l'appeler : kirsty.duncan@parl.gc.ca ou [613-995-4702](tel:613-995-4702).

Le texte suivant pourrait vous être utile :

Chère ministre Duncan,

Je vous écris concernant la récente décision de Natation Canada de couper les liens avec Maîtres Nageurs Canada (MNC). MNC est unique grâce à sa mission d'offrir des

programmes et services aux maîtres nageurs et je crois que vous devez intervenir afin de vous assurer que MNC conserve son rôle ou de lui permettre de faire partie de la Fédération aquatique du Canada. Je sais que votre ministère, ainsi que le gouvernement, accorde beaucoup d'importance à la santé et au bien-être des Canadiens. Veuillez utiliser vos pouvoirs en tant que ministre pour changer la décision de Natation Canada.

N'hésitez pas à contacter notre directeur exécutif, Doug Hannum (doughannum@mastersswimming.ca), pour toute question ou inquiétude.

Bien à vous,

Ralph Ades, président

**cc : Conseil d'administration
Doug Hannum, directeur exécutif**





Copyright © *2019* *Masters Swimming Canada*, All rights reserved.

Our mailing address is:

*doughannum@mastersswimming.ca

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)



Offering a variety of swim programs to suit all levels.

